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Uit de Ledenraad 

Op 28 november werd de laatste Ledenraad van dit jaar gehouden. Het kostte een aantal 

vrouwen wat moeite om in Nijkerk te komen vanwege alle files en treinstoringen, maar 

tegen 11 uur konden we toch beginnen met de vergadering.  

We delen hieronder de belangrijkste punten die in de vergadering zijn besproken 

Jaarplan 2024 

Van alle voorgenomen acties en doelen voor dit jaar kunnen we, met nog maar drie 

werkwerken te gaan, vaststellen dat, ondanks de onderbezetting door ziekte op het 

landelijk bureau, er veel is gebeurd. We werken er steeds meer naar toe dat we lid zijn 

van één vereniging en hebben de focus vol op het werven van nieuwe leden. Belangrijk 

punt van aandacht dat door de omstandigheden onvoldoende aandacht heeft gekregen is 

de website. Er zijn veel klachten en wensen binnengekomen op het landelijk bureau. 

Erica is blij dat ze kan melden dat er per 1 oktober iemand op het bureau is bijgekomen 

die alle problemen probeert op te lossen en ook onderzoekt welke wensen haalbaar zijn 

en welke niet. Hopelijk hebben we dan ook binnenkort een goedwerkende website die 

niet alleen informatief is voor onze  eigen leden, maar ook niet-leden uitnodigt om eens 

bij een afdeling te komen kijken. Als je vragen hebt over de website, neem dan vooral 

even contact op met het landelijk bureau. Er is vast een oplossing mogelijk. 

De Ledenraad kreeg ook de financiële stand van zaken van de vereniging tot en met 30 

september 2024 toegestuurd. Over het algemeen kunnen we constateren dat de uitgaven 

redelijk op koers liggen ten opzichte van de begroting. De kosten van het magazine zijn 

hoger dan verwacht, maar PostNL heeft dit jaar al twee keer de portokosten verhoogd. 

Daarnaast blijkt dat de kopij-bijdragen van sommige provincies veel aandacht nodig 

hebben van de redacteur en ook dat kost geld.  

Begroting 2025 

Belangrijkste punt van de vergadering was de begroting van 2025 en het daaraan 

gekoppelde jaarplan 2025. Als leden van de Ledenraad werden we in de voorbereiding al 

onaangenaam verrast door de begroting voor het komende jaar die een belangrijk tekort 

liet zien. Dit ondanks de eerdere toezegging dat er alleen nog maar met sluitende 

begrotingen gewerkt zou worden. In 2024 was het budget al krap, maar voor 2025 

moeten we opnieuw rekening houden met sterke kostenstijgingen. Met name de 

stijgende salariskosten, conform CAO, en de sterk verhoogde kosten voor horeca spelen 

ons parten.  De stofkam is vorig jaar al door de begroting gehaald waardoor er nu meer 

structurele keuzes gemaakt moeten worden.   

Na een stevige maar rechtvaardige discussie, waarbij alle afgevaardigden én de 

aanwezige plaatsvervangend afgevaardigden grotendeels op één lijn zaten, hebben we 

besloten dat we het Magazine graag willen houden. Dit nieuwe blad wordt zeer 

gewaardeerd door de leden en is een mooi visitekaartje naar buiten, ondanks de relatief 

hoge kosten.  

Daar staat tegenover dat de Ledenraad heeft aangegeven dat het in de huidige financiële 

situatie niet gepast is om een groot feest te geven ter ere van het 95-jarig bestaan van 

de vereniging. We maken nu liever pas op de plaats en gaan inzetten op ledenwerving en 

het gezond maken van de organisatie, waarna we dan in 2030 een spetterend 100-jarig 

bestaan gaan vieren. De €50.000 die voor dit feest gereserveerd stond valt hiermee vrij 

en dekt een groot deel van het ontstane tekort op de begroting. 



Andere keuzes die we gemaakt hebben zijn: 

• Afdelingen die promotiemateriaal bestellen bij het landelijk bureau ontvangen een 

factuur voor de kosten die hiermee gepaard gaan, inclusief de verzendkosten. 

• Een nieuw lid van een afdeling ontvangt de factuur voor het lidmaatschap 

rechtstreeks van het landelijk bureau, ongeacht het moment waarop iemand lid 

wordt. Afdelingen hoeven dan geen facturen meer te sturen naar leden die in de 

loop van het seizoen ingestapt zijn. Dit doet recht aan de kosten die voor de 

nieuwe leden gemaakt worden ten aanzien van administratie, magazine, e.d. 

• De huisvestingskosten worden net als de voorgaande jaren betaald uit de 

algemene reserves.  

Na al deze maatregelen bleef er nog steeds een gat van € 41.000 over, waarvan de 

Ledenraad voorgesteld heeft om dit ook uit de reserves te halen voor 2025 met de 

aantekening dat er volgend jaar dan wel zwaar ingezet moet worden op ledenwerving en 

het vergroten van onze inkomsten. Soms moet je gewoon extra uitgaven doen om te 

zorgen dat je weer uit het dal komt en verder kunt. Met deze aanpassingen is de 

begroting van 2025 goedgekeurd en konden we ook een aangepast jaarplan 2025 

goedkeuren.  

We hebben met elkaar ook aangedrongen op het aanboren van externe gelden zoals 

bijvoorbeeld een subsidie van het ministerie van OCW of de Postcodeloterij. Erica denkt 

dat de administratie van de vereniging als geheel inmiddels voldoende inzichtelijk is om 

hier volgend jaar actief mee aan de slag te gaan. 

Statutencommissie 

Om de vereniging die volop in beweging is goed vorm te kunnen blijven geven, wordt 

sinds de zomer van dit jaar met een kleine commissie gekeken naar aanpassing van de 

Statuten voor de vereniging en ondergaat ook het Huishoudelijk Reglement de nodige 

aanpassingen. Dit is een intensief proces waarbij de commissie ernaar streeft om in het 

voorjaar van 2025 een voorstel voor aanpassing naar het Landelijk Bestuur te kunnen 

sturen. Als deze zich hierover heeft gebogen zal het voorstel uiteraard ook worden 

voorgelegd aan alle leden van de vereniging om ten slotte door de Ledenraad te worden 

goedgekeurd. Het doel is om dit proces met ingang van het jaar 2026 af te ronden. 

Afscheid en vacature 

Aan het eind van de vergadering hebben we afscheid genomen van landelijk bestuurslid 

Maartje van der Bijl. Zij heeft twee jaar in het Landelijk Bestuur gezeten en heeft 

aangegeven dat ze om privé redenen uit het Bestuur stapt. We gaan haar zeker missen! 

Dit betekent ook dat er inmiddels twee vacatures zijn in het Landelijk Bestuur.  

Na een lange, maar zeer constructieve vergadering zijn we om 15.30 uur weer richting 

Groningen teruggereisd.  

Jolanda Meindertsma & Carin van de Wal 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 



Nieuws van de commissies  

 
Agrarische Commissie 

• 15 mei Excursiedag. Verdere info volgt. 
 
Commissie Reizen & Cultuur 

• Wandel mee door onze mooie provincie en even over de grens. 

Op 7 zaterdagen wandelen we per keer een afstand van ongeveer 
18 km in verschillende regio’s van onze provincie, of in onze 

buurprovincies Friesland en Drenthe. Wanneer we welke wandeling 

lopen is nog niet vastgelegd en gaat in overleg.  Dit wordt de 
komende winterperiode verder uitgewerkt.  

• Wandelvakantie in Lochem van 11 mei tot 16 mei.  
• Vlieg/busreis naar Emilia Romagna van 4 t/m 11 oktober 

 
Meer over deze activiteiten en hoe u zich hiervoor aan kunt melden, leest u op 

onze website www.vrouwenvangroningen.nl                                                                                     

Via de contactpersoon kunt u een aanmeldingsformulier opvragen. Deze staat 

niet meer op de website. 
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